
Zápis ze schůze Školské rady Gymnázia L. Pika Plzeň 4. 11. 2014 
 
Přítomni: PaedDr. J. Mašek, PaedDr. N. Kubešová, Mgr. R. Hronek, L. Študlarová, Mgr. Aleš                     

Janoušek 
Omluven: Mgr. M. Brabec, Ing. Z. Trmota 
 

1. Zahájení – p. Mašek 
 

2. Projednání inspekční zprávy 
ČŠI hodnotila v únoru 2014 podmínky a průběh vzdělávání na Gymnáziu L. Pika. Ve 
svých závěrech uvedla tato pozitiva: zlepšující se materiální vybavenost, 
spolupráce se sociálními partnery, pestrá výuka s využitím moderních metod práce 
v humanitních předmětech, nastavení školského poradenského systému, pozitivní 
klima ve škole i ve třídách. Došlo ke zkvalitnění vybavení pomůckami pro výuku 
včetně výukových materiálů tvořených učiteli DUMy, postupné výměně zastaralé 
výpočetní techniky a obměně školního nábytku. 
ČŠI nám doporučila zlepšit metodiku předávání učiva v přírodovědných předmětech 
tak, aby žáci byli více aktivizováni, a odstranit nebo najít řešení ve věci „úhrady za 
část blokové výuky v tělesné výchově ve 13. roce vzdělávání“. 
 

3. ŠR schválila dodatky ŠVP. 
 

4. Výroční zpráva školy 
Školská rada konstatovala, že Výroční zpráva GLP je formálně správná a na obvyklé 
úrovni, a zprávu schválila. 
 

5. Různé: 
p. Janoušek – poděkoval všem členům ŠR za práci, neboť schůze byla v tomto 
volebním období poslední. 

 
Usnesení: Školská rada GLP projednala inspekční zprávu a dodatky k ŠVP a schválila 
Výroční zprávu GLP za školní rok 2013/2014. 

 
 
 
Ověřil: PaedDr. Josef Mašek 
4. 11. 2014 
 
                                                                  
 
 
                                                                                         Zapsala: PaedDr. Naděžda Kubešová 
 


